

Notulen jaarvergadering: Zondag 19 maart 2023
Locatie: Boulderkerk, Venlo
Tijd: 15.00 uur



1. Opening

Carlos opent de jaarvergadering om 15.20 uur.

2. Vaststelling van de agenda

-

3. Mededelingen

Lotte meldt dat er voor 3 april VvA-leden moeten worden doorgegeven aan de NKBV. Hiervoor staan drie vacatures open voor dit jaar.

4. Notulen jaarvergadering 2022

Geen op- en aanmerking.

5. Ingekomen stukken

Er zijn geen ingekomen stukken.

6. Jaarverslag

Carlos neemt het jaarverslag door met de aanwezigen. Hij benoemt het overnemen van het voorzitterschap van Pierre. Het bestuur is momenteel volledig, maar voor Lotte is het momenteel veel door gezondheidsredenen, waardoor de functie van secretaris open komt te staan in de toekomst. Carlos geeft ook aan dat wanneer iemand suggesties of ideeën heeft om dit te laten weten.

a. Verkiezing bestuur

Carlos vraagt of er gegadigden zijn voor de rol van secretaris. Dennis heeft interesse in deze rol en Lotte gaat hierin met hem in overleg om dit eventueel geleidelijk volgend jaar over te nemen. De commissies zijn verder allemaal compleet.

b. Verkiezing VvA-leden

Carlos legt uit dat er twee keer per jaar een vergadering is van de VvA. Carlos vraagt aan de aanwezigen wie er interesse heeft. Bart vraagt wat het precies inhoudt. Karel legt de essentie uit van wat de VvA inhoudt.

Pierre, Bart en Winfried melden zich als vrijwilliger aan hiervoor. Alle aanwezigen stemmen voor.

Michelle en Dennis melden zich aan als reserve.

c. Financieel jaarverslag & begroting 2023

Joep legt uit dat het dit jaar is gelukt om meer geld uit te geven dan te krijgen, waardoor het reserve is afgebouwd wat het doel is. Er zijn geen subsidies aangevraagd. Voor komend jaar is de bijdrage van de NKBV iets verlaagd. In 2022 is er niets uitgegeven aan posters.

Bart vraagt of de begroting realistisch is aangezien er wordt verwacht dat er minder geld wordt uitgegeven. Joep geeft aan dat er naar verwachting minder wordt uitgegeven.

d. Verslag kascontrolecommissie

Joep legt uit dat hij samen met Hans Bouwman heeft gecontroleerd. Bij de controle bleek dat er een aantal kleine afwijkingen waren, maar deze zijn inmiddels gecorrigeerd. De kascontrolecommissie heeft het financieel jaarverslag over 2022 goedgekeurd en verleent het bestuur decharge. Wilfred vraagt waarom het reserve moet worden afgebouwd. Joep geeft aan dat dit wanneer het reserve te hoog is, de NKBV in de toekomst de bijdrages kan

gaan verlagen waardoor er minder geld ter beschikking van de regio's is voor het organiseren van activiteiten.

e. Verkiezing kascontrolecommissie 2023

Joep geeft aan dat Joep nog een jaar mag. Pierre geeft zich op als lid voor de nieuwe kascontrolecommissie. Aanwezigen gaan hiermee akkoord.

Ger geeft aan dat de groep wandelaars sinds het begin van 2023 met 8 nieuwe personen is gegroeid. Er is weer een nieuw programma voor dit jaar, dus voel je vrij om ook mee te komen. Carlos geeft aan dat het nieuwe programma ook op de website van de NKBV te bekijken is.

Karel geeft aan dat de deelname bij de weekenden wat fluctueerde na het loslaten van de coronamaatregelen. Er zijn wel een volle voorklimcursus en klettersteigcursus gehouden in 2022. Hopelijk worden de weekenden in 2023 weer wat drukker bezocht. Karel geeft aan dat Bart nu officieel erbij is als SKI en door wil stromen als leercoach. Bart heeft een vraag over de Ohm wat betreft de regioweekenden. Karel geeft aan dat de Ohm die bij de Fliegerhorst van de regio is die met de weekend meegenomen kan worden. Bart geeft ook aan of bij de volgende touwen er 80 meter touwen gekocht kunnen worden aangezien de routes langer worden? Karel geeft aan dat deze aangeschaft kunnen worden. Pierre vraagt of er voor dit seizoen niet twee nieuwe touwen kunnen worden aangeschaft.

Er wordt gevraagd of de GPS niet verouderd is en of deze nieuw moet worden aangeschaft. Ger geeft aan dat deze nog voldoende functioneert, maar zal het navragen bij de leden die 'm gebruiken en of zij behoefte hebben aan een nieuwe GPS. Michelle en Pierre vertellen kort over de jeugdactiviteiten in 2022 die in het jaarverslag staan vermeld.

Pierre vraagt aan de penningmeester of er een begroting moet worden gemaakt voor dit soort evenementen. Joep geeft aan dat dit wel prettig is.

Pierre geeft een korte toelichting op de samenstelling van de CoBeTe. Bart is inmiddels leercoach. Binnenkort is er een audit op de Fliegerhorst. Op dit moment zijn er meerdere mensen in opleiding in het hogere kader zodat er betere dekking en spreiding is. Pierre geeft aan dat hij een lijst kan bezorgen aan het bestuur met de huidige stand van zaken.

7. Rondvraag

Wilfred vraagt of er de mogelijkheid is voor klettersteigweekenden. Er wordt aangegeven dat er weinig gebieden in de regio zijn. Bart geeft aan dat er momenteel geen licenties zijn voor klettersteig 3, zodat deze niet begeleid kunnen worden. Wanneer iemand hier interesse in heeft, dan kunnen ze zich hiervoor bij het bestuur melden.

Bart geeft aan dat er weinig drukwerk meer is. Hij vraagt of er bijvoorbeeld een mogelijkheid is om een poster voor de klimweekenden te maken? Bestuur geeft aan dat dit geen probleem is en dat deze gemaakt kunnen worden indien er interesse is.

Joep vraagt of er Joep niet aftredend is dit jaar. Bestuur geeft aan dat Joep volgend jaar een nieuwe termijn ingaat.

8. Sluiting

Carlos sluit de vergadering om 16.15 uur.